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Datum: 30. 5. 2022        33. seje 

 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

Mestni trg 1 

1000 LJUBLJANA 

 

 

Zadeva: Svetniška pobuda – barva za ceste in kolesarske steze 

 

 

Spoštovani, 

 

v skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL posredujem svetniško pobudo. 

 
Zakaj se na vseh novih EU kolesarskih stezah ne implementirajo najnovejše in najboljše tehnologije 

nanosa barve, ki so trajnejše in zdržijo več kot eno sezono? Zakaj se ne uporablja barva na oljni in ne 

na vodni osnovi? Obstaja termo barva in umetna masa za ločilne črte. 

 
Opažam namreč, da ponekod barvni oplesk na cestah in na kolesarskih stezah zdrži le nekaj mesecev, 

največ leto dni, zato sumim, da se tam uporablja nekakovostna in poceni barva. 

Hvala. 

 

Lep pozdrav, 

 

 

Janez Stariha, l. r.  

        samostojni svetnik LKP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


